
RADA MIAST A MARKI
AI. J. PIlsud5klego 95
05-270 MARKI

tel. (0-22) 781-10 - 03
Fax 781-13-78

UJoj. Mazowieckie
PROTOKOL Nr 37

z XXXVII sesji Rady Miasta Marki,
kt6ra odbyla si~ w dniu 3 marca 2010 roku

o godzinie 14°°, PrzewodniczScca Rady Miasta Marki Maria Przybysz - Piwko
otworzyla XXXVII sesj« Rady Miasta. Przywitala stalych czlonk6w Rady oraz przybylych
gosci (sklad Rady Miasta Marki 21. radnych). Listy obecnosci radnych oraz gosci stanowiSc
zalSccznik nr 1 do protokolu. Po stwierdzeniu quorum PrzewodniczScca Rady przedstawila
porzScdek 0 brad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porzScdku obrad.
3. Rozpatrzenie wniosk6w w sprawie zmian do porzScdku obrad.
4. Informacja z dzialalnosci Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 451).
5. Przyj«cie protokolu z XXXVI sesji z dnia 20 stycznia 2010 roku.
6. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie przyznania pierwszenstwa w nabywaniu

lokali uzytkowych stanowiSccych wlasnosc Miasta Marki oraz okreslenia zasad
sprzedazy (Druk nr 452).

7. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wystScPienia Gminy Miasto Marki ze Sp6lki
pod nazwSc Marecki Osrodek Zdrowia Sp6lka z ograniczonSc odpowiedzialnosciSc
w Markach (Druk nr 450).

8. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do
zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanych nieruchomosci gruntowych
(Druk nr 444).

9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do
zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej
(Druk nr 445).

10. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zwolnienia z obowiSczku zbycia w drodze
przetargu zabudowanej nieruchomosci, przeznaczonej na realizacj« urzScdzen
infrastruktury technicznej (Druk nr 448).

11. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odstScPienie od
obowiqzku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierzawy na niezabudowanSc
nieruchomosc stanowiSccSc mienie komunalne oraz jej wydzierzawienie na okres 10 lat
(Druk nr 449).

12. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiSccego mienie
komunalne (Druk nr 440).

13. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiSccego mienie
komunalne (Druk nr 441).

14. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiSccego mienie
komunalne (Druk nr 442).

15. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiSccego mleme
komunalne (Druk nr 446).

16. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiSccego mienie
komunalne (Druk nr 447).

17. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie najmu lokalu uzytkowego stanowiSccego
mienie komunalne (Druk nr 436).

18. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie najmu lokalu uzytkowego stanowiSccego
mienie komunalne (Druk nr 437).

19. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie najmu lokalu uzytkowego stanowiSccego
mienie komunalne (Druk nr 438).
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20. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie najmu lokalu uzytkowego stanowi'lcego
mienie komunalne (Druk ill 439).

21. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie najmu lokalu uzytkowego stanowi'lcego
mienie komunalne (Druk ill 443).

22. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody
(Druk ill 435).

23 .Interpelacje i zapytania radnych.
24.Sprawy r6zne.
25. Zamkni~cie posiedzenia.

Pkt 3. Rozpatrzenie wniosk6w w sprawie zmian do porzadku obrad.

WniosekI
Radny Jacek Orych zlozyl wniosek 0 wprowadzenie przed punktem 4. porz'ldku obrad
punktu: "Informacja Burmistrza 0 przeprowadzonej akcji powodziowej".

Nie zostaly zgloszone uwagi do wniosku.

WniosekII
Burmistrz Janusz Werczynski zloZyl nast~puj'l.ce wnioski:

• wycofal projekt uchwaly zawarty w Druku ill 453 z powodu braku opinii wlaSciwej
Komisji Rady,

• 0 uzupelnienie porz'ldku obrad 0 punkt: Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie
uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modemizacji urz",dzen wodoci~owych

i urz",dzen kanalizacyjnych, b~d",cych w posiadaniu Wodoci~ Mareckiego Sp61ka
z ograniczoll'lc odpowiedzialnosci", w Markach na lata 2010 - 2014 (Druk ill 453);
Burmistrz zaproponowal rozpatrzenie tego projektu uchwaly w punkcie 6. porz",dku
obrad.

Nie zostaly zgloszone uwagi do wniosku.

WniosekIII
Radny Jan Orlowski zloZyl wniosek 0 zamian~ punktu 4. z punktem 5.

Nie zostaly zgloszone uwagi do wniosku.

Wi~cej wniosk6w nie zgloszono.

Przewodnicz",ca Rady Maria Przybysz - Piwko zarz",dzila glosowanie wniosk6w w sprawie
zmian w porz",dku obrad:

Wniosek I: 0 wprowadzenie przed punktem 4. porz",dku obrad punktu: "Informacja
Burmistrza 0 przeprowadzonej akcji powodziowej".

Glosowanie
za przyj~ciemwniosku - 12
przeciw- 1
wstrzymuj",cych si~ - 7
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych; jeden radny nie wzi",l udzialu
w glosowaniu.
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Wniosek zostal przyj~ty, uzyskal poparcie bezwzgl~dnej wi~kszosci glos6w ustawowego
skladu Rady.

Wniosek II: w sprawie wycofania projektu uchwaly zawartego w Druku nr 453 i uzupelnienie
porz'tdku obrad 0 punkt: "Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie uchwalenia
wieloletniego planu rozwoju i modemizacji urz'tdzeiJ. wodoci~owych i urz'tdzeiJ.
kanalizacyjnych, b~d'tcych w posiadaniu Wodoci~u Mareckiego Sp61ka z ograniczona
odpowiedzialnosci't w Markach na lata 2010 - 2014 (Druk nr 453)".

Glosowanie
za przyj~ciem wniosku - 21
przeciw-O
wstrzymuj'tcych si~ - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Wniosek zostal przyj~ty, uzyskal poparcie bezwzgl~dnej wi~kszosci glos6w ustawowego
skladu Rady..
Projekt uchwaly zawarty w Druku 453 zostanie rozpatrzony jako punkt 6. porz'tdku obrad.

Wniosek III: w sprawie zamiany puhktu 4. porz'tdku obrad z punktem 5.

Glosowanie
za przyj~ciem wniosku - 17
przeciw-O
wstrzymuj'tcych si~ - 4
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Wniosek zostal przyj~ty, uzyskal poparcie bezwzgl~dnej wi~kszosci glos6w ustawowego
skladu Rady.

Pkt 4. Przyjecie protokolu z XXXVI sesji z doia 20 styczoia 2010 roku.

Do chwili rozpocz~cia sesji radni nie wniesli na pismie zadnych poprawek, ani uzupelnieiJ.
do protokolu, w zwi¢u z powyzszym Przewodnicz'tca Rady Maria Przybysz - Piwko
zarz'tdzila glosowanie w sprawie przyj~cia protokolu Nr 36 z XXXVI sesji Rady Miasta
Marki z dnia 20 stycznia 2010 roku.

Glosowanie
za przyj~ciem protokolu - 16
przeciw- 0
wstrzymuj'tcych si~ - 5
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Protok61 z XXXVI sesji Rady Miasta Marki z dnia 20 stycznia 2010 roku zostal przyj~ty.

Pkt 5. Ioformacja z dzialaloosci Burmistrza Miasta Marki (Druk or 451).

Informacja 0 pracy Burmistrza od 18 stycznia do 23 lutego 2010 roku stanowi zal'tcznik nr 2
do protokolu.
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Bunnistrz Janusz Werczynski udzielil odpowiedzi na pytania sfonnulowane przez radnych:
Jana Orlowskiego dotyczllce punkt6w: 6, 14, 8, 9;
Boguslawa Dllbkowskiego dotyczllce punktu 8;
Tadeusza Sklodowskiego dotyczllce punkt6w: 4, 17;
Pawla Adamczyka dotyczllce punktu 2.

Pkt 6. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie uchwalenia wieloletniego plann
rozwoju i modernizacji urzadzen wodociagowych i urzadzen kanalizacyjnych, bedacych
w posiadaniu Wodociagu Mareckiego Spolka z ograniczona odpowiedzialnoscia
w Markach na lata 2010 - 2014 (Druk nr 453).

Projekt uchwaly z opinill Radcy Prawnego stanowi zal'lcznik nr 3 do protokolu.

Bunnistrz Janusz Werczyllski poinfonnowal, ze w dniu 18 lutego br. wplyn'll wniosek
Wodoci~u Mareckiego sp. z o. o. w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu
Inwestycyjnego na lata 2010 - 2014.
Wniosek wraz z uzasadnieniem stanowi zal'lcznik nr 4 do protokolu.

Dyrektor Zarz'ldu Kajetan Specjalski przedstawil uzasadnienie do wniosku, om6wil m.in.
• system wodoci~owy: modemizacj~ budynku technicznego, rozbudow~ uj~cia wody

dla stacji uzdatniania wody (SUW 1) - budow~ studni nr 5, modemizacj~ SUW 1,
rozbudow~ sieci wodoci~owej na obszarze miasta Marki, budow~ sieci
wodoci~owej z przyl'lczami do budynk6w komunalnych wzdluz AI. Pilsudskiego,
budow~ wodoci~u w ul. Ok6lnej, budow~ nowej stacji uzdatniania wody (SUW 2);

• system kanalizacyjny: budow~ kanalizacji sanitamej na obszarze miasta Marki,
budow~ systemu monitorowania pracy kanalizacji sanitamej, budow~ sieci
kanalizacyjnej z przyl'lczami do budynk6w komunalnych wzdluz AI. Pilsudskiego.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 453.

W dyskusji glos zabrali radni: Jan Orlowski, Pawel Chojnowski, Tadeusz Sklodowski,
Kazimierz K~dzierski, Boguslaw D'lbkowski, Maciej Grabowski, Marek Mailk oraz Dyrektor
Zarzlldu Kajetan Specjalski i Bunnistrz Janusz Werczynski.

Przewodnicz'lca Rady Maria Przybysz - Piwko zamkn~la dyskusj~ i zarz'ldzila glosowanie
w sprawie podj~cia uchwaly w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju
i modemizacji urz'ldzen wodoci~owych i urzlldzen kanalizacyjnych, b~d'lcych w posiadaniu
Wodoci~u Mareckiego Sp61ka z ograniczon'l odpowiedzialnosci'l w Markach na lata 2010
2014 (Druk nr 453).

Glosowanie
za podj~ciem uchwaly - 21
przeciw- 0
wstrzymuj'lcych si~ - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Uchwala zostala podj~ta jednoglosnie, otrzymala Nr XXXVIII379/2010 i stanowi zal'lcznik
nr 5 do protokolu.
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Pkt 7. "Informacja Burmistrza 0 przeprowadzonej akcji powodziowej".

Burmistrz Janusz Werczyilski poinformowal, ze z powodu roztop6w niebezpiecznie podni6s1
si~ poziom wody rzeki Czamej (rzeka nieuregulowana); juz w niedziel~ rzeka byla
monitorowana; na terenie miejskiego Zakladu Obslugi Plac6wek Oswiatowych przy ulicy
Klonowej dzialal sztab kryzysowy; w poniedzialek, do p6inych godzin wieczomych, trwala
akcja ratunkowa w okolicach ulicy Dlugiej w Markach; podtopieniu uleglo kilkadziesi~J

budynk6w mieszkalnych, do kilku wlala si~ woda - do jednego domu woda wlala si~ do
cz~sci mieszkalnej; pracownicy Zakladu Uslug Komunalnych i Urz~du Miasta Marki
dowiezli na miejsce akcji ponad 5000 work6w; okoliczni mieszkailcy, wolontariusze,
pracownicy jednostek miejskich ukladali je w miejscach najbardziej zagrozonych;
jednoczesnie ci~zki sprz~t likwidowal zator lodowy na rzece w okolicach mostu na ulicy
Spacerowej; po kilku godzinach od rozbicia kry poziom wody si~ ustabilizowal; w chwili
obecnej woda powoli opada i nie rna zagrozenia, ale to si~ moze zmienic; trwaj't
przygotowania do usuwania skutk6w powodzi.
Burmistrz wyrazil wdzi~cznosc za pomoc wszystkim, kt6rzy wzi~li udzial w akcji: s'tsiadom,
wolontariuszom, pracownikom Urz~du Miasta oraz przedstawicielom firm: Marco Beto
Teleks, kt6rzy w p6znych godzinach nocnych sci~n~li swoich pracownik6w, sprz~t jakim
dysponowali i skierowali go do akcji, firmie STD Nasilowski z Zielonki, panu Wojciechowi
Jedliilskiemu oraz Pailstwowej Strazy Pozamej; dostajemy komunikaty
z Wojew6dzkiego Zarz'td Melioracji i Urz'tdzeil Wodnych, co si~ dzieje w g6rze rzeki 
gospodaruj'tc wod't na rzece doprowadzono do tego, ze woda rozlala si~ na tereny
niezamieszkale i przez to impet wody byl znacznie mniejszy.

W kr6tkiej dyskusji glos zabrali radni: Tadeusz Sklodowski, Pawel Chojnowski,
Jan Orlowski, Boguslaw D'tbkowski oraz Burmistrz Janusz Werczyilski.

Pkt 7. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wystapienia Gmin! Miasto Marki ze
Spolki pod nazwa Marecki Osrodek Zdrowia Sp61ka z ograniczona odpowiedzialnoscia
w Markach (Druk nr 450).

Projekt uchwaly z opini't Radcy Prawnego stanowi zal'tcznik nr 6 do protokolu.

Wnioskodawca radny Pawel Chojnowski przedstawil uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uzasadnienie stanowi zal'tcznik nr 7 do protokolu.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza negatywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 450.

Burmistrz Janusz Werczyilski przypomnial histori~ powolania komunalnej sp61ki
z ograniczon't odpowiedzialnosci't pod nazw't Marecki Osrodek Zdrowia.
Materialy stanowi't zal'tcznik nr 8 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczyilski powiedzial, ze nie rna uwag do zgloszonego projektu uchwaly,
jednak nie popiera go, ani nie neguje.

W dyskusji glos zabrali radni: Pawel Chojnowski, Jan Orlowski, Marek Mallk, Ryszard
Korotko, Urszula Paszkiewicz, Filip Rzewski, Jacek Orych, Tadeusz Sklodowski, Boguslaw
D'tbkowski oraz Burmistrz Janusz Werczyilski i Radca Prawny Krystyna Gonciarz
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Przewodnicz'lca Rady Maria Przybysz - Piwko zamkn«la dyskusj« i zarz'ldzila glosowanie
w sprawie podj«cia. uchwaly w sprawie wyst'lPienia Gminy Miasto Marki ze Sp61ki pod
nazw'l Marecki Osrodek Zdrowia Sp61ka z ograniczon'l odpowiedzialnosci'l w Markach
(Druk nr 450).

Glosowanie
za podj«ciem uchwaly - 7
przeciw- II
wstrzymuj'lcych si« - 3
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Uchwala nie zostala podj«ta.

Pkt 8. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyra:ienia zgody na odplatne nabycie
do zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanych nieruchomosci gruntowych
(Druk nr 444).

Projekt uchwaly z opini'l Radcy Prawnego stanowi za1'lcznik nr 9 do protokolu.

Burrnistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy nabycia dzialek
o numerach ewidencyjnych 120/13 i 120115 z obr«bu 4-07,0 l'lcznej powierzchni 149 m2

, pod
budow« ul. Sowiej.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 444.

W tym punkcie porz'ldku obrad dyskusja nie zostala podj«ta.

Przewodnicz'lca Rady Maria Przybysz - Piwko zarz'ldzila glosowanie w sprawie podj«cia
uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci
gminnych, niezabudowanych nieruchomosci gruntowych (Druk nr 444).

Glosowanie
za podj«ciem uchwaly - 20
przeciw-O
wstrzymuj'lcych si« - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych (nieobecny T.Pastemak).

Uchwala zostala podj«ta jednoglosnie, otrzymala Nr XXXVIV380/20 I0 i stanowi za1'lcznik
nr 10 do protokolu.

Pkt 9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyra:ienia zgody na odplatne nabycie
do zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej
(Druk nr 445).

Projekt uchwaly z Opini'l Radcy Prawnego stanowi za1'lcznik nr II do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawi! projekt uchwaly dotycz'lcy nabycia
niezabudowanej nieruchomosci gruntowej, stanowi'lcej dzialk« 0 numerze ewidencyjnym
8111 z obr«bu 1-10 0 powierzchni 1211 m2

, pod urz'ldzenie ul. ks. 1. Skorupki.
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Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 445.

W tym punkcie porz'ldku obrad dyskusja nie zostala podj<::ta.

Przewodnicz'lca Rady Maria Przybysz - Piwko zarz'ldzila glosowanie w sprawie podj<::cia
uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci
gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk nr 445).

Glosowanie
za podj<::ciem uchwaly - 19
przeciw- 0
wstrzymuj'lcych si<:: - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych (nieobecny T.Pasternak).

Uchwala zostala podj<::ta, otrzymala Nr XXXVII/38112010 i stanowi za1'lcznik nr 12 do
protokolu.

Pkt 10. Rozpatrzenie projektu uchwalv w sprawie zwolnienia z obowiazku zbycia w
drodze przetargu zabudowanej nieruchomosci, przeznaczonej na realizacje urzadzeii
infrastruktury technicznej (Druk nr 448).

Projekt uchwaly z opini'l Radcy Prawnego stanowi za1'lcznik nr 13 do protokolu.

Bunnistrz Janusz Werczyilski wyja§nil, ze projekt uchwaly dotyczy nieruchomosci polozonej
przy ul. Wojskiego, w sklad kt6rej wchodz'l dwie dzialki 0 numerach ewidencyjnych 60
(0 pow. 491 m2

) i 62 (0 pow. 455 m2
) z obr<::bu 5-12, zabudowane stacj'l redukc)jno 

pomiarow'lgazu ziernnego.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 448.

W tym punkcie porz'ldku obrad dyskusja nie zostala podj<::ta.

Przewodnicz'lca Rady Maria Przybysz - Piwko zarz'ldzila glosowanie w sprawie podj<::cia
uchwaly w sprawie zwolnienia z obowiqzku zbycia w drodze przetargu zabudowanej
nieruchomosci, przeznaczonej na realizacj<:: urz'ldzeii infrastruktury technicznej
(Druk nr 448).

Glosowanie
za podj<::ciem uchwaly - 19
przeciw- 0
wstrzymuj'lcych si<:: - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych (nieobecny: M. Kroczek, T. Pasternak).

Uchwala zostala podj<::ta jednoglosnie, otrzymala Nr XXXVII/382/2010 i stanowi za1'lcznik
nr 14 do protokolu.
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Pkt II. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgodv na odstlmienie od
obowillzku przetargowego trybu zawarcia umowy dzier:iawy na niezabudowanll
nieruchomosc stanowillcll mienie komunalne oraz jej wydzier:iawienie na okres 10 lat
(Druk nr 449).

Projekt uchwaly z opiniltRadcy Prawnego stanowi zalltcznik nr 15 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczyitski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy wydzierzawienia na
rzecz Mareckiego Towarzystwa Sportowego "MARCOVIA 2000" nieruchomosci
o powierzchni 5000 m2

, (cz«sci dzialek 0 numerach ewid. 74/19 i 74/16 z obr«bu 4-03),
bezposrednio przylegajltcej do terenu obiektu sportowego, polozonego przy ul. Stawowej.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 449.

W tyro punkcie porzltdku obrad dyskusja nie zostala podj«ta.

Przewodniczltca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzltdzila glosowanie w sprawie podj«cia
uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odst!lPienie od obowil\.Zku przetargowego trybu
zawarcia umowy dzierzawy na niezabudowanlt nieruchomosc stanowiltclt mienie komunalne
oraz jej wydzierzawienie na okres 10 lat (Druk nr 449).

Glosowanie
za podj«ciem uchwaly - 21
przeciw-O
wstrzymujltcych si« - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Uchwala zostala podj«ta jednoglosnie, otrzymala Nr XXXVIII383/2010 i stanowi zalltcznik
nr 16 do protokolu.

Pkt 12. Rozpatrzenie Droiektu uchwalv w sprawie dzier:iawy gruntu stanowillcego
mienie komunalne fDruk nr 440).

Kopia projektu uchwaly z opinilt Radcy Prawnego stanowi zalltcznik nr 17 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczyitski przedstawil projekt uchwaly dotyczltcy dzierzawy zabudowanej
nieruchomosci gruntowej 0 powierzchni 213 m2

, polozonej przy ul. Barskiej 8, stanowiltcej
cz«sc dzialki 0 numerze ewidencyjnym 199/7 z obr«bu 5-08 z przeznaczeniem na
prowadzenie dzialalnosci handlowej.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 440 .

Radny Jan Orlowski zlozyl wniosek, aby z uchwaly wykreslic slowa " ...prowadzenie
dzialalnosci handlowej", poniewaz w tym lokalu slt prowadzone bukmacherskie zaklady
sportowe, a to nie jest dzialalnosc handlowa.

W kr6tkiej dyskusji glos zabrali radni: Elzbieta Brzozowska, Jan Orlowski, Jacek Orych oraz
Burmistrz Janusz Werczyitski.
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Radny Ryszard Korotko zlozyl wniosek 0 przeslanie projektu uchwaly do Komisji Budzetowo
- Gospodarczej do ponownego zaopiniowania.

Przewodniczltca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzltdzila glosowanie wniosku radnego
Ryszarda Korotko (wniosek dalej idltcy).

Glosowanie
za przeslaniem projektu uchwaly do Komisji - 18
przeciw- 0
wstrzymujltcych si« - 3
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Wniosek zostal przyj«ty.

Projekt uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiltcego mienie komunalne (Druk nr 440)
zostal przeslany do Komisji Budzetowo - Gospodarczej do ponownego zaopiniowania.

Pkt 13. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzieriawy gruDtU stanowillcego
mieDie komUDalDe <Druk Dr 441).

Projekt uchwaly z opinilt Radcy Prawnego stanowi zalltcznik nr 18 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy dzierzawy
zabudowanej nieruchomosci gruntowej 0 powierzchni 28 m2

, polozonej przy AI. Pilsudskiego
45, stanowiltcej cz«sc dzialki 0 numerze ewidencyjnym 199/5 z obr«bu 5-08
z przeznaczeniem na prowadzenie dzialalnosci handlowej.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 441.

Burmistrz Janusz Werczynski udzielil odpowiedzi na pytania radnych: Jacka Orycha, Jana
Orlowskiego.

Przewodniczltca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzltdzila glosowanie w sprawie podj«cia
uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiltcego mienie komunalne (Druk nr 441).

Glosowanie
za podj«ciem uchwaly - 21
przeciw- 0
wstrzymujltcych si« - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Uchwala zostala podj«ta jednoglosnie, otrzymala Nr XXXVII/38412010 i stanowi zalltcznik
nr 19 do protokolu.

Pkt 14. Rozpatrzenie oroiektu uchwaly w sprawie dzieriawy gruDtu stanowillcego
mieDie komuDalDe (Druk Dr 442).

Projekt uchwaly z opinilt Radcy Prawnego stanowi zalltcznik nr 20 do protokolu.
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Bunnistrz Janusz Werczynski poinforrnowal, ze projekt uchwaly dotyczy dzierzawy
zabudowanej nieruchomosci gruntowej 0 powierzchni 56 m2

, polozonej przy Ai. Pilsudskiego
39a, stanowi'lcej cz«sc dzialki 0 numerze ewidencyjnym 199/8 z obr«bu 5-08
z przeznaczeniem na prowadzenie dziala1nosci handlowej.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 442.

Bunnistrz Janusz Werczynski odpowiedzial na pytanie radnego Jana Orlowskiego.

Przewodnicz'lca Rady Maria Przybysz - Piwko zarz'ldzila glosowanie w sprawie podj«cia
uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowi'lcego mienie komunalne (Druk nr 442).

Glosowanie
zapodj«ciem uchwaly - 20
przeciw- 0
wstrzymuj'lcych si« - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych (nieobecna E. Brzozowska).

Uchwala zostala podj«ta jednoglosnie, otrzymala Nr XXXVIII385/2010 i stanowi za1'lcznik
nr 21 do protokolu.

Pkt 15. Rozpatrzenie uroiektu uchwalv w sprawie dzierZawy gruntu stanowiacego
mienie komunalne (Druk nr 446).

Projekt uchwaly z opini'l Radcy Prawnego stanowi zal'lcznik nr 22 do protokolu.

Bunnistrz Janusz Werczynski om6wil projekt uchwaly dotycz'lcy dzierzawy zabudowanej
nieruchomosci gruntowej 0 powierzchni 12 m2

, stanowi'lcej cz«sc dzialki 0 numerze
ewidencyjnym 15/2 z obr«bu 4-03, z przeznaczeniem pod garaz.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 446.

W tym punkcie porz'ldku obrad dyskusja nie zostala podj«ta.

Przewodnicz'lca Rady Maria Przybysz - Piwko zarz'ldzila glosowanie w sprawie podj«cia
uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowi'lcego mienie komunalne (Druk nr 446).

Glosowanie
za podj«ciem uchwaly - 20
przeciw-O
wstrzymuj'lcych si« - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych (nieobecna E. Brzozowska).

Uchwala zostala podj«ta jednoglosnie, otrzymala Nr XXXVIII386/2010 i stanowi za1'lcznik
nr 23 do protokolu.

Pkt 16. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierZawy gruntu stanowiacego
mienie komunalne (Druk nr 447).
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Projekt uchwaly z opini't Radcy Prawnego stanowi zal'tcznik nr 24 do protokolu.

Burrnistrz Janusz Werczynski poinforrnowal, ze projekt uchwaly dotyczy dzierzawy
zabudowanej nieruchomosci gruntowej 0 powierzchni 31,5 m2

, polozonej przy ul. Lisa Kuli 3,
stanowi'tcej CZl(SC dzialki 0 numerze ewidencyjnym 15 z obrl(bu 4-10, z przeznaczeniem na
prowadzenie dzialalnosci gospodarczej w zakresie handlu detalicznego artykulami
spozywczymi.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 447.

W tym punkcie porz'tdku obrad dyskusja nie zostala podjl(ta.

Przewodnicz'tca Rady Maria Przybysz - Piwko zarz'tdzila glosowanie w sprawie podjl(cia
uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowi'tcego mienie komunalne (Druk nr 447).

Glosowanie
za podjl(ciem uchwaly - 19
przeciw- 0
wstrzymuj'tcych si" - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych (nieobecni: E. Brzozowska, J. Sowinska).

Uchwala zostala podjl(ta jednoglosnie, otrzymala Nr XXXVIII387/2010 i stanowi zal'tcznik
nr 25 do protokolu.

Pkt 17. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie najmu lokalu uZytkowego
stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 436).

Projekt uchwaly z opini't Radcy Prawnego stanowi zal'tcznik nr 26 do protokolu.

Burrnistrz Janusz Werczynski om6wil projekt uchwaly dotycz'tcy zawarcia
z dotychczasowym najemc't kolejnej umowy najmu lokalu uzytkowego, 0 powierzchni 96 m2

w budynku przy ul. Fabrycznej 3, z przeznaczeniem na prowadzenie dzialalnosci handlowej.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 436.

Burrnistrz Janusz Werczynski udzielil odpowiedzi na pytania radnych: Tadeusza
Sklodowskiego, Grzegorza Mlodzianowskiego.

Przewodnicz'tca Rady Maria Przybysz - Piwko zarz'tdzila glosowanie w sprawie podjl(cia
uchwaly w sprawie najmu lokalu uzytkowego stanowi'tcego mienie komunalne (Druk nr 436).

Glosowanie
za podjl(ciem uchwaly - 18
przeciw- 0
wstrzymuj'tcych sil( - I
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych (nieobecni: E. Brzozowska, J. Sowinska).
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Uchwaia zostaia podj~ta, otrzymaia Nr XXXVIII38812010 stanowi zai!tcznik ill 27 do
protokolu.

Pkt 18. RozpatrzeDie projektu uchwaly w sprawie Dajmu lokalu uZVtkowego
staDowiacego mieDie komUDalDe (Druk Dr 437).

Projekt uchwaly z opini!t Radcy Prawnego stanowi zal!tcznik ill 28 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly dotycz!tcy zawarcia
z dotychczasowym najemc!t kolejnej umowy najmu lokalu uzytkowego 0 powierzchni 34 m2

w budynku przy AI. Pilsudskiego 76 z przeznaczeniem na prowadzenie zakladu optycznego.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowaia projekt uchwaly zawarty
w Druku ill 437.

W tym punkcie porz!tdku obrad dyskusja nie zostala podj~ta.

Przewodnicz!tca Rady Maria Przybysz - Piwko zarz!tdzila glosowanie w sprawie podj~cia

uchwaly w sprawie najmu lokalu uzytkowego stanowi!tcego mienie komunalne (Druk ill 437).

Glosowanie
za podj~ciem uchwaly - 21
przeciw- 0
wstrzymuj!tcych si~ - 0
W trakcie giosowania obecnych bylo 21. radnych.

Uchwaia zostala podj~ta jednoglosnie, otrzymaia Nr XXXVIII389/20 10 i stanowi zai!tcznik
ill 29 do protokolu.

Pkt 19. RozpatrzeDie proiektu uchwaly w sprawie Daimu lokalu uZVtkowego
staDowiacego mieDie komuDalDe (Druk Dr 438).

Projekt uchwaly z opini!t Radcy Prawnego stanowi zal!tcznik ill 30 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy zawarcia
z dotychczasowym najemc!t kolejnej umowy najmu lokalu uzytkowego 0 powierzchni 17 m2

w budynku przy A!. Pilsudskiego 76, z przeznaczeniem na prowadzenie dzialalnosci
hand1owej.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku ill 438.

W tym punkcie porz!tdku obrad dyskusja nie zostala podj~ta.

Przewodnicz!tca Rady Maria Przybysz - Piwko zarz!tdzila giosowanie w sprawie podj~cia

uchwaly w sprawie najmu lokalu uzytkowego stanowi!tcego mienie komunalne (Druk ill 438).

Glosowanie
za podj~ciem uchwaly - 20
przeciw- 0
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wstrzymuj~cych si~ - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych (nieobecny J. Orych).

Uchwala zostala podj~ta jednoglosnie, otrzymala Nr XXXVIII390/20 10 i stanowi zal~cznik

nr 31 do protokolu.

Pkt 20. Rozpatrzenie Droiektu uchwalv w sprawie naimu lokalu uZVtkowego
stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 439).

Projekt uchwaly z opini~Radcy Prawnego stanowi zal~cznik nr 32 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy zawarcia
z dotychczasowym najemq kolejnej umowy najmu lokalu uzytkowego 0 powierzchni 17 m2

w budynku przy AI. Pilsudskiego 76, z przeznaczeniem na prowadzenie dzialalnosci
handlowej.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Drnku nr 439.

W tym punkcie porz~dku obrad dyskusja nie zostala podj~ta.

Przewodnicz~ca Rady Maria Przybysz - Piwko zarz~dzila glosowanie w sprawie podj~cia

uchwaly w sprawie najmu lokalu uzytkowego stanowi~cego mienie komunalne (Drnk nr 439).

Glosowanie
za podj~ciem uchwaly - 21
przeciw- 0
wstrzymuj~cych si~ - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Uchwala zostala podj~ta jednoglosnie, otrzymala Nr XXXVIII39112010 i stanowi zal~cznik

nr 33 do protokolu.

Pkt 21. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie naimu lokalu uZVtkowego
stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 443).

Projekt uchwaly z opini~Radcy Prawnego stanowi zal~cznik nr 34 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski zaprezentowal projekt uchwaly dotycz~cy zawarcia
z dotychczasowym najemc~ kolejnej umowy najmu lokalu uzytkowego 0 powierzchni 179,27
m2 w budynku przy ul. Lisa Kuli 3a, z przeznaczeniem na prowadzenie niepublicznego
przedszkola.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Drnku nr 443.

Burmistrz Janusz Werczynski udzielil odpowiedzi na pytania radnych: Jacka Orycha, Jana
Orlowskiego.

13



Przewodnicz'tca Rady Maria Przybysz - Piwko zarz'tdzila glosowanie w sprawie podj«cia
uchwaly w sprawie najmu lokalu uzytkowego stanowi'tcego mienie komunalne (Druk nr 443).

Glosowanie
za podj«ciem uchwaly - 19
przeciw-O
wstrzymuj'tcych si« - 2
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Uchwala zostala podj«ta, otrzymala Nr XXXVril392/2010
do protokolu.

stanowi zal'tcznik nr 35

Pkt 22. Rozpatrzeoie projektu uchwaiy w sprawie zoiesieoia formy ochrooy przvrody
(Druk or 435).

Projekt uchwaly z opini't Radcy Prawnego stanowi zal'tcznik Dr 36 do protokoln.

Zgodnie z § 42 ust. 8 Statutu Miasta Marki Przewodnicz'tca Rady Maria Przybysz - Piwko
zarz'tdzila glosowanie w sprawie niezwlocznego przyst1\Pienia do rozpatrzenia inicjatywy
uchwalodawczej - Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zniesienia Cormy ochrony
przyrody (Druk nr 435).

Glosowanie
za niezwlocznym przyst1\Pieniem do rozpatrzenia inicjatywy uchwalodawczej - 20
przeciw- 0
wstrzyrnuj'tcych si« - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych; jeden radny nie wzi'tl udzialu
w glosowaniu.

Rada Miasta Marki postanowila niezwlocznie przyst1\Pi6 do rozpatrzenia inicjatywy
uchwalodawczej - Druk nr 435.

Burmistrz Janusz Werczyilski wyjasnil, ze z powodu utraty wartosci przyrodniczych oraz
ze wzgl«du na zapewnienie bezpieczeilstwa, konieczne jest zniesienie szczeg61nej Cormy
ochrony przyrody w stosunku do drzewa kasztanowca bialego rosn'tcego w pasie drogi
ul. Kasztanowej, wchodz'tcego w sklad aIei - pomnika przyrody.

Przewodnicz'tcy Komisji Zdrowia, ochrony, Srodowiska, Bezpieczeilstwa Publicznego
i Opieki Spolecznej Jacek Orych powiedzial, ze Komisja - bez glosowania - wyrazila
aprobat« dla tego projektu uchwaly.

W tyrn punkcie porz'tdku obrad dyskusja nie zostala podj«ta.

Przewodnicz'tca Rady Maria Przybysz - Piwko zarz'tdzila glosowanie w sprawie podj«cia
uchwaly w sprawie zniesienia Cormy ochrony przyrody (Druk nr 435).

Glosowanie
za podj«ciem uchwaly - 21
przeciw-O
wstrzymuj'tcych si« - 0
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W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Uchwala zostala podj",ta jednoglosnie, otrzymala Nr XXXVIII393/2010 i stanowi zalqcznik
nr 37 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski zwrocil sie do Rady Miasta z prosbq 0 rozpatrzenie punktu
pt. 24. " Sprawy rotne" przed punktem p.23. "Interpelacje i zapytania radnych", poniewat
jut od kilku godzin przedstawiciele firmy Investment Suppot z Warszawy oczekujq na
przedstawienie prezentacji pt. "Budowa nowego gimnazjum w formie partnerstwa publiczno
- prywatnego ".

Przewodniczqca Rady Maria Przybysz - Piwko poddala pod glosowanie wniosek Burmistrza.

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 13
przeciw -1
wstrzymujqcych sie - 6
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych (nieobecny K. Kedzierski).

Rada Miasta Marki zdecydowala 0 zamianie punktow porzqdku obrad.

Pkt 23. Sprawy r6ine.

l,Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko przywitala przedstawicieli firmy Investment
Suppot z Warszawy.

Burmistrz Janusz WerczyJiski powiedzial, ze kwestia budowy nowego gimnazjum to sprawa
najwa:i:niejsza i najpilniejsza sposrod oswiatowych potrzeb naszego miasta; pod znakiem
zapytania stoi mozliwosc budowania z wlasnych srodkow i kredytow, i z pewnosci1\. proces
ten b«dzie trwal bardzo dlugo; inn1\. mozliwoschdest budowa nowego gimnazjum w formie
partnerstwa publiczno - prywatnego.

Materialy stanowi1\. zal1\.cznik nr 38 do protokolu.

Pan Kacper Kozlowski Dyrektor ds. Projektow Inwestycyjnych przedstawil dzialalnosc firmy
Inwestment Suppot z Warszawy; powiedzial m.in., ze:

• jest to polska firma doradcza dzialaj1\.ca od Slat, ktora wspiera samorz1\.dy i podmioty
prywatne w przygotowaniu i realizacji inwestycji publiczno - prywatnych;

• firma jest pomyslodawc1\. i organizatorem Konkursu Dobre Praktyki PPP na najlepszy
projekt przedsi",wzi",cia publiczno - prywatnego;

• glowne obszary dzialania to: PPP w budownictwie komunalnym i w sektorze rekreacji
i sportu, doradztwo na rzecz jednostek samorz1\.du terytorialnego, przygotowanie
post",powan na wybor partnera prywatnego oraz wybor koncesjonariusza, doradztwo
biznesowe i organizacyjne oraz doradztwo przy projektach inwestycyjnych;

• firma rna doswiadczenie w przygotowaniu inwestycji publiczno - prywatnych
(pracowala przy 50 roznego typu projektach zwiqzanych lub realizowanych
w kontekscie PPP); najwazniejsze projekty publiczno - prywatne, przy ktorych firma
pracowala lub nadal pracuje to: budowa i eksploatacja obiektu Parku Wodnego wraz
z obiektami towarzysz1\.cymi w Szczecinie, budowa Parku Wodnego w Katowicach,
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wielofunkcyjna hala widowiskowo - sportowa na granicy Gdanska i Sopotu, nowy
stadion wraz z halflo sportowo - rekreacyjnflo w Radomiu;

• jako tw6rca programu Dobre Praktyki PPP firma jest zywotnie zainteresowana tym,
zeby pierwsze projekty w Polsce byIy realizowane w spos6b wIaSciwy tzn. zgodnie
z dobrymi praktykami PPP, ale zeby tak byIo muszflo one byc realizowane przez
partner6w wiarygodnych; Marki Sflo wzorcowym podmiotem, gdzie mozna rozpoczfloC
realizacjc< typowego projektujakimjest szkola;

• zagrozeniem dla realizacji takiego projektu moze byc nieprzestrzeganie dobrych
praktyk PPP, co czc<sto konczy sic< sporem i rozstaniem stron;

• jezeli miasto stac na realizacjc< projektu, to nie powinno angazowac sic< w PPP,
poniewaz z reguIy kredyt bc<dzie tanszym rozwi'lZaniem.

Pan Tomasz Sawicki, analityk finansowy firmy Inwestment Suppot, przedstawil:
• uwarunkowania budowy nowej szkoIy w Markach: obecny obiekt Zespolu Szk6I nr I

to obiekt nieprzystajflocy do standard6w nowoczesnej szkoly; obiekt jest zbyt maIy dla
rosnflocej liczby uczni6w (rozw6j rynku mieszkaniowego w Markach i wzrost liczby
mieszkanc6w), co skutkuje odplywem uczni6w do innych miast; budowa nowej
szkoly jest zgodna z celami strategicznymi Miasta;

• cele przedsic<wzic<cia: budowa nowego zespoIu szkolnego obejmujflocego gimnazjum
oraz liceum profilowane w nowej lokalizacji wskazanej przez miasto; zapewnienie
w nowym kompleksie zaplecza sportowego oraz nowoczesnych pracowni
dydaktycznych; podniesienie prestizu miasta poprzez budowc< nowoczesnego obiektu;
szybkie i sprawne poprowadzenie procesu inwestycyjnego; nowy obiekt dostarczony
"pod klucz"; "uwolnienie" potencjalu dotychczasowego obiektu - palacyku
Briggs6w, uzyskanie szerszych mozliwosci jego zagospodarowania na cele zgodne ze
strategiflo miasta; realizacja przedsic<wzic<cia w formule, kt6ra nie bc<dzie miaIa
negatywnych skutk6w dla projekt6w, ujc<tych w Wieloletnim Programie
Inwestycyjnym;

• om6wiI dwie mozliwe formuIy realizacji przedsic<wzic<cia: model tradycyjny to
realizacja przedsic<wzic<cia przez miasto, poprzez finansowanie z dochod6w wIasnych
miasta, lub zaciflognic<tych kredyt6w, lub emitowanych obligacji; partnerstwo publiczno
- prywatne w trybie PZP to forma dlugoletniej wsp6Ipracy przy realizacji zadan
publicznych przez podmioty publiczne we wsp6Ipracy z partnerami prywatnymi,
oparte na podziale zadan i ryzyka pomic<dzy strony umowy; partner prywatny byIby
odpowiedzialny za: zaprojektowanie, wybudowanie, sfinansowanie, utrzymanie
obiektu w odpowiednim standardzie i udostc<pnienie miastu na potrzeby prowadzenia
zajc<c szkolnych i pozalekcyjnych oraz na potrzeby spoIecznosci lokalnej; miasto
Marki odpowiadaIoby za: okreslenie standard6w jakie ma speIniac nowy kompleks
szk6I, organizacjc< edukacji w plac6wce; ponoszenie na rzecz partnera prywatnego
opIat za dostc<pnosc; czas realizacji budowy ok. 2 lat;

• zalety realizacji przedsic<wzic<cia w formule partnerstwa publiczno - prywatnego:
znaczna czc<sc ryzyka zwi'lZanego z realizacjflo projektu jest przeniesiona na partnera
prywatnego - ograniczenie koszt6w dla miasta do wysokosci opIat za dostc<pnosc
umozliwia realizacjc< przedsic<wzic<cia niezwIocznie; z projektami PPP wi!jZe sic<
wysokajakosc swiadczonych uslug;

• postc<powania PPP w trybie PZP z opIatflo za dostc<pnosc, ogIoszone w Polsce w 2009
roku to: szkola w NiepoIomicach, szpital powiatowy w Zywcu, budownictwo
komunalne w Olawie; do marca 2006 roku przy uzyciu formuly partnerstwa publiczno
- prywatnego zmodemizowano lub wybudowano 230 obiekt6w szkolnych w Wielkiej
Brytanii; w Niemczech od 2002 roku podpisano umowy lub ogIoszono postc<powania
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dla 60 projekt6w PPP w szkolnictwie; w Grecji 5 podpisanych um6w na budow~

i zarz'ldzanie 131 nowymi szkolami;
• w celu skutecznej realizacji przedsi~wzi~cia konieczne jest podj~cie nast~puj'lcych

dzialan: wykonanie wst~pnych analiz demograficznych, rynku mieszkaniowego,
budzetu miasta; wykonanie szczeg610wych analiz prawno - finansowych realizacj i
przedsi~wzi~cia; posiadanie odpowiedniej wiedzy technicznej lub zatrudnienie
doradcy technicznego do przedsi~wzi~cia, konsultacje z potencjalnie
zainteresowanymi podmiotami, ogloszenie post~powania na wyb6r partnera
prywatnego, wyb6r oferty i podpisanie umowy, projektowanie i budowa;

• zagrozenia: S'l jedynie doswiadczenia zagraniczne PPP w sektorze edukacyjnym,
a w Polsce jest to rynek pocz'ltkuj'lcy i trudno powiedziec, jak to zadziala;

• partner prywatny zarabia na platnosciach podmiotu publicznego; zarabia tez na tym,
ze efektywnie zarz'ldza plac6wklj,

Przedstawiciele firmy Inwestment Suppot udzielili odpowiedzi na pytania radnych: Pawla
Chojnowskiego, Filipa R:i:ewskiego, Pawla Adamczyka, Jacka Orycha, Tadeusza
Sklodowskiego.

Burmistrz Janusz Werczyitski poinformowal, ze firma Investment Suppot zlozyla ofert~

wsp6lpracy; poniewaz S'l to nieduze koszty, Burmistrz nosi si~ z zamiarem podpisania
umowy; w pierwszym etapie ZOStan'l dokonane analizy, kt6re pozwol'l zdecydowac, czy
i w jaki spos6b miasto moze przyst'tPic do inwestycji - po pierwszym etapie wynagrodzenie
wynosi I0 tysi~cy zlotych plus VAT; drugi etap to przygotowanie calego procesu: wszystkich
zwi'tZanych z tym dokument6w, przeprowadzenie procedur, kt6re koiJ.cz'l si~ podpisaniem
umowy - koszt 20 tysi~cy plus VAT;
Burmistrz zach~cal do poparcia tej idei, poniewaz wszystko wskazuje na to, ze budowa szkoly
ze srodk6w wlasnych i kredyt6w nie b~dzie mozliwa w ci~u najblizszych 3 lat.

Nie zostaly zgloszone zadne uwagi i na tym Przewodnicz'lca Rady zamkn~la dyskusj~ w tym
punkcie.

2.Przewodnicz'lca Rady Maria Przybysz - Piwko odczytala uchwal~ Nr 691K110 Kolegium
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 17 lutego 2010 roku dotycz'lC'l
uchwaly Nr XXXVII365/2010 Rady Miasta Marki z dnia 20 stycznia 2010 roku w sprawie
uchwalenia budzetu Miasta Marki na 20 I0 rok.
Uchwala stanowi zal'l.cznik nr 39 do protokolu.

Burmistrz Janusz WerczyiJ.ski poinformowal, ze na najblizsz'l sesj~ zostanie przygotowany
projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie uwzgl~dniaj'lcy uwagi Kolegium RIO.

3.Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko przedstawiala:
• wnioski do koncepcji programowej projektu budowlanego Wschodniej Obwodnicy

Warszawy przyslane przez Stowarzyszenie Integracji Stolecznej Komunikacji
SISKOM (kopia pisma stanowi zal'lcznik nr 40 do protokolu);

• wniosek Burmistrza w sprawie nadania nazw ulicom w Markach: ul. Orla,
ul. Tadeusza JasiiJ.skiego oraz ul. generala Wladyslawa Sikorskiego; wniosek
przekazany do zaopiniowania do Komisji Oswiaty, Kultury i Sportu (kopia pisma
stanowi zal'lcznik nr 41 do protokolu);
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• petycj« pana Pawla Pniewskiego w sprawie nadania nazwy ulicy w Markach im.
Herberta C. Hoovera; petycja przekazana do zaopiniowania do Komisji Oswiaty,
Kultury i Sportu (kopia pisma stanowi zahtcznik nr 42 do protokolu);

• pismo Komendanta Komisariatu Policji w Markach w sprawie obj«cia
monitoringiem wizyjnym rejonu w«zla komunikacyjnego drogi krajowej 631
i ul. Pilsudskiego; pismo przekazane r6wniez do Wydzialu Inwestycji Urz«du
Miasta Marki (kopia pisma stanowi zahtcznik nr 43 do protokolu);

• sprawozdanie za 2009 rok z wysokosci srednich wynagrodzeJi nauczycieli na
poszczeg61nych stopniach awansu zawodowego w szkolach prowadzonych przez
Gmin« Miasto Marki (kopia sprawozdania stanowi zalltcznik nr 44 do protokolu);

• pismo pana Antoniego Kozajda w sprawie przebudowy chodnika i parkingu przy
ul. Malachowskiego (kopia pisma stanowi zalltcznik nr 45 do protokolu);

• zaproszenie od Marszalka Wojew6dztwa Mazowieckiego do wzi«cia udzialu
w uroczystych obchodach "Swi«ta Odrodzonej Samorzltdnosci Lokalnej" w dniu 28
maja 20 I0 roku (kopia zaproszenia stanowi zalltcznik nr 46 do protokolu);

• pismo Burmistrza Miasta Marki kierowane do Generalnej Dyrekcji Dr6g Krajowych
i Autostrad zawierajltce wnioski i uwagi dotyczltce rozwi'l;laJi technicznych dla
Wschodniej Obwodnicy Warszawy (drogi S 17) na odcinku: w«zel Marki - w«zel
Drewnica prezentowanych na sesji w dniu 21 stycznia br. (kopia pisma stanowi
zalltcznik nr 47 do protokolu);

• sprawozdanie z dzialalnosci Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej, BezpieczeJistwa
Publicznego i Ochrony Srodowiska za 2009 rok (sprawozdanie stanowi zalltcznik
nr 48 do protokolu);

• pismo Burmistrza Miasta Marki kierowane do Prezesa Zarzltdu Poczty Polskiej S.A.
w sprawie skarg mieszkaJic6w zwi'l;lanych z funkcjonowaniem Urz«du Pocztowego
przy ul. Sportowej w Markach (kopia pisma stanowi zalltcznik nr 49 do protokolu).

4.Radny Jacek Orych w imieniu radnych: Ryszarda Korotko, Tadeusza Sklodowskiego,
Grzegorza Mlodzianowskiego, Jana Orlowskiego, Pawla Chojnowskiego, Jacka Orycha,
Tadeusza Pastemaka i Urszuli Paszkiewicz zlozyl wniosek 0 zwolanie nadzwyczajnej sesji na
dzieJi 17 marca 20 I 0 roku na godzin« 1600

, kt6ra odb«dzie si« w budynku Zespolu Szk61 nr 2
w Markach przy ul. Wczasowej 5; g16wny punkt obrad sesji to: "sytuacja Zespolu Szk61 nr 2
przy ul. Wczasowej, ze szczeg61nym uwzgl«dnieniem problem6w ze stanem technicznym
szkoly - budynku, w kt6rym jest prowadzone nauczanie klas 4-6 szkoly podstawowej tzw.
starego budynku, oraz problem6w z bezpieczeJistwem ruchu drogowego w najblizszyrn
otoczeniu szkoly i problemu boiska szkolnego"; radni zwr6cili si« r6wniez " ... by na sesj« 17
marca byla gotowa zewn«trzna ekspertyza wskazujltca na aktualny stan budynku
i pomieszczeJi... "
Wniosek stanowi zalltcznik nr 50 do protokolu.

Burmistrz Janusz WerczyJiski zwr6cil uwag«, ze dwa tygodnie to zbyt kr6tki czas na
przygotowanie profesjonalnej ekspertyzy; dodal, ze bez por6wnania wazniejsza i pilniejsza do
rozwi'l;lania jest bardzo trudna sytuacja Zespolu Szk61 nr I, ale w tej sprawie nie zostala
zwolana nadzwyczajna sesja.

W kr6tkiej dyskusji glos zabrali radni: Jacek Orych, Marek Malik, Maria Przybysz - Piwko,
Urszula Paszkiewicz oraz Burmistrz Janusz WerczyJiski.

18



5.Radny Jacek Orych w imieniu mieszkanc6w zwr6cil si" do Burmistrza 0 uwzgl"dnienie
wykonania projektu oswietlenia ul. Wolodyjowskiego i ul. Podolskiej, a w miar" posiadanych
srodk6w r6wniez wykonanie oswietlenia na tych ulicach.

6.Radny Jacek Orych w imieniu Klubu Radnych ,,0 Przyszlosc Marek" zlozyl wniosek
o opublikowanie w Biuletynie Informacji Publicznej w nowo utworzonej zakladce,
wszystkich Interpelacji i odpowiedzi Burmistrza z V kadencj i Rady Miasta; we wniosku
zostal zawarty r6wniez zapis aby wniosek zostal poddany pod glosowanie.
Wniosek stanowi zahwznik ill 51 do protokolu.
Burmistrz Janusz Werczynski powiedzial, ze interpelacje i odpowiedzi ch"tnie opublikuje,
jednak poprosil 0 czas na przeanalizowanie i sprawdzenie, gdzie je opublikowac, poniewa2:
mozliwosci publikowania material6w w BIP w duzym zakresie okreslaj!tprzepisy prawa.

Przewodnicz!tca Rady Maria Przybysz - Piwko zarz!tdzila glosowanie wniosku.

Glosowanie
za podj"ciem wniosku - 6
przeciw-9
wstrzyrnuj!tcych si" - 2
W trakcie glosowania obecnych bylo 17. radnych; dw6ch radnych nie wzi"lo udzialu
w glosowaniu (nieobecni: P. Chojnowski, M. Grabowski)

Wniosek zostal odrzucony.

7.Burmistrz Janusz Werczynski przypomnial, ze w trakcie dyskusji nad budzetem poruszona
zostala kwestia mieszkaiJ. komunalnych, ale decyzja w tej sprawie nie zostala podj"ta; Gmina
rna obowiqzek zapewnienia lokali zamiennych dla mieszkanc6w budynku przy ul. Ok6lnej
34; Burmistrz przedstawil propozycj" wybudowania domu z kontener6w; z zebranych na ten
temat informacji wynika, ze stosunkowo niewielkim kosztem i w kr6tkim czasie mozna
wybudowac taki budynek na dzialce przy ul. Ok6lnej 34; obiekt ten b"dzie wyposa2:ony we
wszystkie media;
Burmistrz zwr6cil si" do Rady Miasta 0 akceptacj" przedstawionego rozwiqzania.

Radny Tadeusz Sklodowski zaproponowal, skierowanie sprawy przeanalizowania przez
Komisj" BudZetowo - Gospodarcz!t.

Nie zostala podj"ta dyskusja i nie zgloszono zadnych uwag.

8.Radny Tadeusz Sklodowski poruszyl kilka kwestii:
1) powiedzial, ze na sesj" 21 stycznia br. radni nie otrzyrnali material6w; stwierdzil: ,,( ... ) rna
pan obowi!tzek informowania 0 materialach, kt6re S!t tematem obrad sesji, ten obowiqzek
wynika ze Statutu i ten obowiqzek jest lamany; (..) bardzo prosz", aby byl on realizowany
( )'".. ,
2) zwr6cil si" do Burmistrza: ,,( ... ) prosz" czasami moze tak bardzo nie eksponowac
poczynaiJ. burmistrza, a czasami tez niekt6rych radnych docenic w tym, co robi1\, m.in. Grup"
2020; ( ... ) w trakcie Rady m!tdre pytania zadawala grupa radnych natomiast w materialach
kt6re mamy w "Informacji z Ratusza" oraz na stronie intemetowej te osoby zostaly pomini"te
( )'".. . ,
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3) w sprawie przystanku przy ul. Kosciuszki przedstawil informacj« uzyskanq z Wydzialu
Zarzqdu Dr6g (informacja stanowi zaIqcznik ill 52 do protokolu); zdaniem radnego od
kwietnia do grudnia nic si« nie dzialo w sprawie;
4) w kwestii targowiska przy ul. Jutrzenki, powiedzial: ,,( ... ) nie rozumiem, co miasto robi,
jeSli chodzi 0 odsniezanie rejonu targowiska; jest przetarty szlak, ale 0 parkowaniu
samochod6w w tym rejonie nie moglo bye mowy; teraz totalne bloto; (... ) nie powinno tak
bye w miescie Marki (... )";
5) poinformowal, ze pan Kozajda napisal r6wniez do Mareckiego Stowarzyszenia
Gospodarczego w sprawie chodnika przy ul. Malachowskiego.

Bunnistrz Janusz Werczynski odpowiedzial:
• materialy z GDDKiA wpIyn«ly do Urz«du 31 grudnia 2009 roku; sesja 21 stycznia

byla kontynuacjq sesji rozpocz«tej 20 stycznia, Gej termin zostal wyznaczony poprzez
zmian« porzqdku obrad w dniu 20 stycznia); materialy dotyczqce sesji kazdorazowo
Sq deponowane w Biurze Rady, jednak niezwykle rzadko do tych materiaI6w
ktokolwiek zaglqda;

• teren targowiska przy ul. Jutrzenki to teren prywatny i jest administrowany przez
prywatnq osob«; ulice wok61 targowiska byly odsniezane tak jak wszystkie inne ulice
w miescie; opady sniegu byly nadzwyczajne, a na wywozenie sniegu nie moglismy
sobie pozwolie;

• w kwestii ul. Mabchowskiego problem zasygnalizowany zostal po raz pierwszy;
trudno si« nie zgodzic z tymi uwagami, ale zwr6cil uwag«, ze nie na wszystko Gmina
ma wpIyw, poniewa2: grunty Sq w dyspozycji SAM 81;

• w kwestii przystanku przy ul. Kosciuszki - z przygotowanej prezentacji (b«dzie
przedstawiona na sesji) jednoznacznie wynika, ze pierwotna lokalizacja przystanku
autobusowego byla 10kalizacjq najlepszq z wielu wzgl«d6w i w zaden spos6b nie
wkraczala na prywatnq wlasnosc; Bunnistrz dodal, ze obecna nowa lokalizacja
przystanku spotyka si« z protestem os6b wIadajqcych nieruchomosciq.

9.Radny Ryszard Korotko zlozyl wniosek 0 podj«cie glosowania za zakupem elektronicznego
urzqdzenia do liczenia gIos6w - "aby glosowania nie byly anonimowe, bo to jest wazne dla
wyborc6w" - oraz wymian« psujqcych si« mikrofon6w.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze rozwazana jest mozliwosc rejestrowania
obrad Sesji Rady Miasta w systemie audio - video.

Przewodniczqca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzqdzila glosowanie wniosku.

Glosowanie
za podj«ciem wniosku - 5
przeciw-6
wstrzymujqcych si« - 6
W trakcie glosowania obecnych bylo 17. radnych; dw6ch radnych nie wzi«lo udziaru
w glosowaniu (nieobecni: P. Chojnowski, M. Grabowski).

Wniosek zostal odrzucony.

lO.Radny Boguslaw Dqbkowski:
• poinformowal, ze dokonal ogl«dzin pomnika przy ul. Paderewskiego 1 stwierdza,

ze remont tego pomnikajest konieczny,
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• Wf\eczyl Bunnistrzowi Miasta oraz Przewodnicz'tcej Rady statuetki - podzi\ekowania
za sponsoring Polskiego Zwi'tZku W\edkarskiego kola nr 14.

Nast\epnie Przewodnicz'tca Rady Maria Przybysz - Piwko zamkn\efa ten punkt porz'tdku
obrad.

Pkt 24. Interpelacje i zapytania radnych.

l.Radny Ryszard Korotko zlozyl interpelacj\e dotycz'tc't zbiornika retencyjnego przy
ul. Kasztanowej - interpelacja stanowi zaf'tcznik nr 53 do protokolu.

2.Radny Tadeusz Sklodowski zlozyl interpelacj\e dotycz'tc't utrudnienia w ruchu na
ul. Karlowicza - interpelacja stanowi zal'tcznik nr 54 do protokolu.

3.Radny Jan Orlowski zlozyl interpelacj\e dotycz'tc't sp61ki z 0.0. "Marecki Osrodek Zdrowia"
- interpelacja stanowi zal'tcznik nr 55 do protokolu.

4. Radny Jacek Orych zlozyl interpelacj\e dotycz'tc't zatrudnienia pani Justyny Balcerzak na
stanowisku podinspektor w Wydziale ds. przygotowania i wdrazania prograrn6w unijnych
i promocji miasta - interpelacja stanowi zal'tcznik nr 56 do protokolu.

5.Radny Jacek Orych odczytal interpelacj\e z dnia 21 stycznia 2010 roku w sprawie ogloszenia
konkursu ofert na urz\ednicze stanowisko pracy Podinspektor w Wydziale ds. Przygotowania
i Wdrazania Prograrn6w Unijnych oraz Promocji Miasta.
Kopia interpelacji stanowi zaf'tcznik nr 57 do protokolu.

Bunnistrz Janusz WerczyiJ.ski odczytal odpowiedz na ww. interpelacj\e - odpowiedz stanowi
zal'tcznik nr 58 do protokolu.

6.Radny Ryszard Korotko odczytal interpelacj\e dotycz'tc't rozbudowy Szkoly Podstawowej
nr 3 w Markach.
Kopia interpelacji stanowi zal'tcznik nr 59 do protokolu.

Bunnistrz Janusz WerczyiJ.ski odczytal odpowiedz na ww. interpelacj\e - odpowiedz stanowi
zal'tcznik nr 60 do protokolu.

7.Radny Ryszard Korotko odczytal interpelacj\e dotycz'tc't koszt6w rozbudowy Szkoly
Podstawowej nr 3 w Markach - interpelacja stanowi zal'tcznik nr 61 do protokolu.

Bunnistrz Janusz WerczyiJ.ski odczytal odpowiedz na ww. interpelacj\e - odpowiedz stanowi
Zaf'tcznik nr 62 do protokolu.

Pkt 25. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 2200 Przewodnicz'tca Rady Maria Przybysz - Piwko zarnkn\ela XXXVII sesj\e
Rady Miasta Marki.

protokolowala
Malgorzata Mincberg

PRZEWODNICZ.t\OA
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